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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Indít vizsgálatot amiatt, hogy a Kisvárda-FTC 
mérkőzésre több nézőt engedtek be a stadionba a megengedettnél?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A hvg.hu portálon megjelent „Több nézőt mondott be a meccsre Seszták Miklós focicsapata, mint
amennyien beférnek a stadionba„ című cikk a következőket írja:

„A magyar futballmeccsek nézőszámának kozmetikázása az egyik legősibb sportszokás itthon, de
akkorát eddig senki nem túlzott talán, mint a Kisvárda a péntek este 0-2-re elvesztett FTC elleni
meccsén:  a  klub  hivatalos  honlapja  szerint  3122  néző  tekintette meg  a  meccset  a  Várkerti
Stadionban.

Ez már csak azért is gyanús lehet, mert a közvetítés alapján volt ott üres hely, de a történet akkor
áll össze egésszé, ha kiderül, hogy a 2018-ban átadott stadionban 2850 hely van.”

Most itt vagy a számokat közölték nem megfelelően, vagy több nézőt engedtek be a stadionba a
megengedettnél.

Kérdezem Önt:

Indít vizsgálatot amiatt, hogy a híradások szerint a Kisvárda-FTC mérkőzésre több nézőt engedtek
be a stadionba a megengedettnél?

Budapest, 2020. október 27.
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